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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  15/05/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό  Εσωτερικών 

           2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ:  «Παράνομες χωματερές στο Πόρτο Ράφτη ανατολικής Αττικής» 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Προσφάτως, δημοσιευθέν φωτογραφικό υλικό στο Διαδίκτυο, 

συνοδευόμενο με τις αντίστοιχες καταγγελίες πολιτών θέτουν ένα μείζον 

θέμα, ήτοι της ύπαρξης παράνομων  χωματερών εντός κατοικημένων 

περιοχών. 

 

Συγκεκριμένα, οι άνω καταγγελίες αναφέρουν ότι εντός της κατοικημένης 

περιοχής του Πόρτο Ράφτη, έχουν δημιουργηθεί παράνομες χωματερές, οι 

οποίες έχουν διαστάσεις ολόκληρων οικοπέδων. Το σχετικό μάλιστα 

φωτογραφικό υλικό απεικονίζει τεράστια οικόπεδα στην περιοχή Νταρδέ 

του Πόρτο Ράφτη να παρουσιάζουν βουνά από  απορριφθέντες σακούλες 

σκουπιδιών, πλαστικά μπουκάλια, τενεκεδάκια, ογκώδη αντικείμενα και 

κλαδιά-ξερόχορτα. 

 

Στην ουσία πλην της δημιουργίας υγειονομικής βόμβας που δημιουργείται 

για τους κατοίκους (καθώς αναπτύσσονται μικρόβια κατά την αποσύνθεση 

των απορριμμάτων, η οποία γίνεται χωρίς τις προβλεπόμενες διαδικασίες 

εκ του νόμου) και ρυπαίνεται το περιβάλλον, αυξάνονται οι πιθανότητες 

πρόκλησης πυρκαγιάς εντός κατοικημένων περιοχών.  

 

Χαρακτηριστικό αποτελεί το γεγονός ότι δίπλα σε ξερόχορτα υπάρχουν 

απορριφθέντα γυάλινα και μεταλλικά αντικείμενα.  
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Επιπροσθέτως,  η ύπαρξη των παράνομων χωματερών, πλην της 

οικολογικής καταστροφής, υποβαθμίζει  και την ποιότητα των κατοίκων 

της περιοχής.  

 

Υπενθυμίζεται τέλος, ότι το Κράτος Πρόνοιας οφείλει να μεριμνά για την 

εξασφάλιση της υγείας των πολιτών και την εν γένει ασφάλεια τους.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1)  Σε τι άμεσες ενέργειες θα προβείτε, έτσι ώστε συλλεχθούν όλα τα 

απορρίμματα από τα οικόπεδα, που παρανόμως έχουν μετατραπεί 

σε χωματερές; 

2) Έχουν διενεργηθεί οι απαραίτητοι έλεγχοι από δημοτικές αρχές, 

προκειμένου να εξευρεθούν οι υπεύθυνοι που έχουν μετατρέψει 

περιοχές του Δήμου σε παράνομες χωματερές; 

3) Με ποιο τρόπο θα ενισχύσετε το Δήμο, ώστε να απομακρυνθούν 

τάχιστα τα απορρίμματα;  

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




